
ŠÉF PFIZERU OTVORENE PRIZNAL, ŽE
“OČKOVANIE” PROTI COVIDU BUDÚ ĽUDIA
MUSIEŤ PODSTÚPIŤ OPAKOVANE „PO
MNOHO NASLEDUJÚCICH ROKOV.” 35-
MILIARDOVÝ ZISK S TÝM VRAJ NEMÁ NIČ
SPOLOČNÉ, MOTIVÁCIOU JE LEN LÁSKA
- CZ24 News | 3. prosince 2021

Šéf Pfizeru Dr. Albert Bourla otvorene priznáva, že vakcinácia sa treťou dávkou nekončí.
Očkovanie bude potrebné podstúpiť každý rok, presne ako sme sa obávali na začiatku.
Ľudia by sa ho vraj nemali báť podstúpiť, opakovaným očkovaním sa vo svete predsa šíri
láska, nie strach

Bourla v rozhovore pre britský portál BBC povedal, že je pravdepodobné, že ľudia budú musieť
absolvovať očkovanie proti Covidu opakovane, „po mnoho nasledujúcich rokov.“ Je to podľa
neho potrebné pre zachovanie vysokej miery ochrany voči ochoreniu Covid-19.

Šéf spoločnosti sa však mutácie omikron príliš neobáva. Tvrdí, že odborníci v spoločnosti dokázali
prispôsobiť vakcínu variantom beta i delta, rovnako ju do 100 dní budú vedieť upraviť či aktualizovať
aj pre rôzne iné mutácie vírusu.

 

 

Nepodstatných 35 miliárd zisku

Stále je presvedčený o tom, že vďaka vakcínam sa mu podarilo zachrániť milióny životov i zachovať
„základnú štruktúru našej spoločnosti.“ Na výčitku svetových zdravotných charitatívnych organizácií,
že farmaceutickým spoločnostiam vyrábajúcim vakcíny nemorálne rastú zisky oponoval tým, že je to
predsa pre dobro veci. 35 miliardový zisk Pfizeru je stále nič v porovnaní s miliardami dolárov,
ktoré vďaka vakcínam ušetril a tiež v porovnaní so zachránenými životmi. Akékoľvek kalkulácie
o profitovaní rázne odmieta. Priznáva, že bohaté krajiny si za rýchle dodanie vakcín zaplatili nejaké
peniaze navyše, avšak krajiny s nízkymi príjmami ich získali bez nároku na zisk.

„Zásadným bodom je, že sme zachránili milióny životov,“ a ako pokračoval,
„globálnej ekonomike sme ušetrili miliardy dolárov. Je to silný stimul do inovácií
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pre ďalšiu pandémiu,“ zdôraznil.

Pod inováciami rozumie aj uvedenie novej vakcíny, ktorú nebude potrebné skladovať pri teplote
-70°C, čím sa zabezpečí bezproblémová dodávka aj pre krajiny subsaharskej Afriky. Pfizer tiež
vyvinul nový antivírusový liek Paxlovid, ktorý podľa Bourla zníži počet hospitalizácií a úmrtí až
o takmer 90%.

Najradšej by očkoval deti od 5 rokov

Riaditeľ spoločnosti je tiež zásadným zástancom očkovania detí. Podľa jeho názoru je vakcína
dostatočne bezpečná od piatich rokov veku. Argumentuje rýchlym šírením infekcie v školách a tiež
ťažkými priebehmi covidu u detí.

Argumenty mnohých odborníkov ale potvrdzujú, že priebeh ochorenia je u bežných zdravých detí
bezproblémový a covid im nespôsobuje žiadne následné ťažkosti.

Dr. Albert Bourla je však naďalej presvedčený, že jeho vakcíny zmysel majú. Ľuďom, ktorí ich doteraz
odmietali odkazuje, že „jedinou emóciou ľudí, silnejšou ako strach, je láska. Vždy teda
používam tento argument, že rozhodnutie dať si ďalšiu dávku vakcíny neovplyvní len vaše
zdravie, ale ovplyvní zdravie ostatných a najmä zdravie ľudí, ktorých máte najradšej, pretože
sú to oni, s kým budete v blízkom kontakte. Tak naberte odvahu prekonať svoje obavy a urobte
správnu vec,” vyzval ľudí k ďalšiemu očkovaniu riaditeľ spoločnosti Pfizer Albert Bourla.
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